


2) 圖片只供參考。
     Photos for reference only.

4) 意美九龍有限公司保留修訂優惠條款及細則之權利並恕不另行通知。
     Motor Image Kowloon Limited reserves the right to amend the terms and conditions of the offer at any time without prior notice.

1) 以上優惠不能同時享用。
     Only either 1 of the above offers can be enjoyed.

3) 1年或20,000公里保養服務 (以先到達的一項為準)，不包括由人為或意外而導致之損壞。
    1 Year or 20,000kms Warranty (whichever occurs earlier) exclude damaged caused by accident or Misuse.

同時惠顧定期檢查套餐之顧客，凡選購及安裝配件即可額外獲得95折優惠。
Customers who patronized Subaru Maintenance Package simultaneously can enjoy extra 5% discount 
on buying and installing accessories.

惠顧3款或以上配件或配件消費總額滿$10,000，即可額外獲得9折優惠。
For those choosing 3 or more accessories OR spending $10,000 or above on accessories, additional 10% discount will be offered.

優惠 1:
Offer 1:

優惠 2:
Offer 2:

或 / OR

REAR UNDER PANEL                                       PARTS & LABOR
(BLACK / ORANGE) $7,506  $6,380

FRONT GRILLE WING                                      PARTS & LABOR
(BLACK / ORANGE)               $1,454  $1,236

SIDE UNDER PANEL
(BLACK / ORANGE) $10,098  $8,584

   PARTS & LABOR

STI ROOF SPOILER $6,841  $5,815
   PARTS & LABOR



2) 圖片只供參考。
     Photos for reference only.

4) 意美九龍有限公司保留修訂優惠條款及細則之權利並恕不另行通知。
     Motor Image Kowloon Limited reserves the right to amend the terms and conditions of the offer at any time without prior notice.

                                                                              PARTS & LABOR
BODY SIDE MOLDING 

                                                                             PARTS & LABOR CARGO STEP PANEL
(RESIN / STAINLESS)

DOOR UNDER GRANISH
(BLACK / ORANGE / SILVER)

REAR GATE UNDER GRANISH
(BLACK / ORANGE / SILVER)

                                                                             PARTS & LABOR

$1,602  $1,362 $3,807  $3,236
$1,944  $1,652 (RESIN)
$2,187  $1,859 (STAINLESS)

$4,806  $4,085 $2,484  $2,112 $1,955  $1,662

1) 以上優惠不能同時享用。
     Only either 1 of the above offers can be enjoyed.

3) 1年或20,000公里保養服務 (以先到達的一項為準)，不包括由人為或意外而導致之損壞。
    1 Year or 20,000kms Warranty (whichever occurs earlier) exclude damaged caused by accident or Misuse.

   PARTS & LABOR    PARTS & LABOR

DOOR VISOR

SPLASH GUARD KIT FOR 4 PCS

同時惠顧定期檢查套餐之顧客，凡選購及安裝配件即可額外獲得95折優惠。
Customers who patronized Subaru Maintenance Package simultaneously can enjoy extra 5% discount 
on buying and installing accessories.

惠顧3款或以上配件或配件消費總額滿$10,000，即可額外獲得9折優惠。
For those choosing 3 or more accessories OR spending $10,000 or above on accessories, additional 10% discount will be offered.

優惠 1:
Offer 1:

優惠 2:
Offer 2:

或 / OR

PARTS & LABOR



2) 圖片只供參考。
     Photos for reference only.

4) 意美九龍有限公司保留修訂優惠條款及細則之權利並恕不另行通知。
     Motor Image Kowloon Limited reserves the right to amend the terms and conditions of the offer at any time without prior notice.

1) 以上優惠不能同時享用。
     Only either 1 of the above offers can be enjoyed.

3) 1年或20,000公里保養服務 (以先到達的一項為準)，不包括由人為或意外而導致之損壞。
    1 Year or 20,000kms Warranty (whichever occurs earlier) exclude damaged caused by accident or Misuse.

                                                                             PARTS & LABOR
$1,012  $860CARGO TRAY LOW

                                                                             PARTS & LABOR
$607  $516 (FRONT)
$445  $378 (REAR)RUBBER MAT SET FOR 2PCS

CENTER CONSOLE TRAY $540  $459
   PARTS & LABOR

SIDE SILL PLATE FOR 2 PCS $1,085  $923
   PARTS & LABOR                                                                              PARTS & LABOR 

$3,186  $2,708PARTNERS COVER

同時惠顧定期檢查套餐之顧客，凡選購及安裝配件即可額外獲得95折優惠。
Customers who patronized Subaru Maintenance Package simultaneously can enjoy extra 5% discount 
on buying and installing accessories.

惠顧3款或以上配件或配件消費總額滿$10,000，即可額外獲得9折優惠。
For those choosing 3 or more accessories OR spending $10,000 or above on accessories, additional 10% discount will be offered.

優惠 1:
Offer 1:

優惠 2:
Offer 2:

或 / OR

(FRONT) (REAR)



2) 圖片只供參考。
     Photos for reference only.

4) 意美九龍有限公司保留修訂優惠條款及細則之權利並恕不另行通知。
     Motor Image Kowloon Limited reserves the right to amend the terms and conditions of the offer at any time without prior notice.

1) 以上優惠不能同時享用。
     Only either 1 of the above offers can be enjoyed.

3) 1年或20,000公里保養服務 (以先到達的一項為準)，不包括由人為或意外而導致之損壞。
    1 Year or 20,000kms Warranty (whichever occurs earlier) exclude damaged caused by accident or Misuse.

                                                                              PARTS & LABOR
STI FLEXIBLE DRAW STIFFNER

                                                                             PARTS & LABOR
STI FLEXIBLE TOWER BAR

                                                                             PARTS & LABOR
STI CVT KNOB $5,994  $5,095 $4,473  $3,802 $2,865  $2,435

同時惠顧定期檢查套餐之顧客，凡選購及安裝配件即可額外獲得95折優惠。
Customers who patronized Subaru Maintenance Package simultaneously can enjoy extra 5% discount 
on buying and installing accessories.

惠顧3款或以上配件或配件消費總額滿$10,000，即可額外獲得9折優惠。
For those choosing 3 or more accessories OR spending $10,000 or above on accessories, additional 10% discount will be offered.

優惠 1:
Offer 1:

優惠 2:
Offer 2:

或 / OR


